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Zápis č. 9 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 27. 6. 2024 v 19.30 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú 

v Dolních Hořicích. 

 

Přítomno: 13 členů 

Omluveni: pí Čápová, pí Kořínková 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. Hladík, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Kouhot a p. Seidl 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:13  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti 

3 Závěrečný účet a účetní závěrka za rok 2023 

4. Žádosti 

5. Různé 

6. Závěr 

 

Program byl schválen.  Pro:13  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

2. Zpráva o činnosti 

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby 

policie ČR, soudů a soc. správy. 

 

Vzhledem k příznivému počasí probíhaly práce v lesích, zejména výsadba stroků a vyžínání 

trávy. Dále probíhaly práce na údržbě obce, úprava veřejných prostranství v jednotlivých částech obce 

zejména sekání trávy a údržba zeleně. 

 

Bylo požádáno o bezúplatný převod automobilu – Mikrobus VW transportér pro potřeby obce. 

Žádosti bylo vyhověno a byla podepsaná smlouva o bezúplatném převodu do vlastnictví obce. Účetní 

cena předávaného automobilu činí 907.425,69 Kč. 

 

V měsíci červnu se konala valná hromada společnosti SOMPO, kde byly akcionáři 

informování o hospodaření SOMPa, kdy byl výpadek příjmů za PET lahve z důvodu, že se 4. čtvrtletí 

neproválo, protože byla nízká cena. Letošního roku byla žádost o dotaci na barevné nádoby na tříděný 

odpad, tato nebyla schválena a další výzva už asi nebude. Je tady možnost, aby si občané pořídily 

nádoby sami a tyto jim budou potom načipovány. Dále bylo apelováno na snížení produkce 

komunálního odpadu větším tříděním do žlutých popelnic. Nyní platíme za uložení na skládce 500 

Kč/t jestliže překročíme hranici, budeme platit 1500, Kč/t což by se promítlo také do poplatku za 

popelnice. 

V rámci úspor byl pořízen velkokapacitní kontejner na svážení skla, který je rozdělen na dvě 

sekce bílé a barevné sklo. To znamená, že při vývozu budou vysypány jaké bílé kontejnery tak zelené 

na jedno auto. Dále je třeba lépe třídit bílé sklo neboť z bílé sklo je o 3,- Kč vyšší cena.  

Od 1. 7. dle sdělení společnosti SOMPO popelnice, které nebudou mít nalepenou známku, 

nebudou vyvezeny, z důvodu, že do systému svozu se zapojili i podnikající osoby a tím nám navyšují 

produkci odpadu na osobu. Podnikající osoby mají jiné známky na popelnice a musí uzavřít se 

SOMPem smlouvu.  
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Byla podána žádost o zaměstnance na VPP. Doposud nám nebylo vyhověno, a proto byly 

přijati brigádníci na dohodu o provedení práce. Od 1.7. se mění systém dohod o provedení práce, 

každá dohoda bude hlášena sociální správu, kam bude také měsíčně zasílána výše výdělku za DPP. 

 

V současné době připravujeme žádost o platbu na dotaci od MAS Krajina srdce na pořízení 

vybavení pro kulturní a spolkovou činnost (stoly, židle, stan, ozvučení) 

 

Začátkem června proběhly volby do evropského parlamentu. Volební účast byla 33,43% tj.  

231 voličů. Nejvíce hlasů mělo ANO 2021. 

 

 

3. Závěrečný účet a účetní závěrka za rok 2023 

 

Starosta seznámil zastupitelstvo s účetní závěrkou za rok 2023. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce Dolní Hořice za rok 2023. 

 Pro: 13  Proti:0    Zdržel: 0 

 

Starosta seznámil zastupitelstvo se závěrečným účtem obce Dolní Hořice za rok 2023. 

Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet obce Dolní Hořice spolu se zprávou o výsledcích přezkumu 

hospodaření obce za uplynulý kalendářní rok na základě § 43 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve 

znění pozdějších předpisů na základě § 17 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů a souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

4. Žádosti 

 

Žádost právnické osoby  o směnu části pozemku p.č. 1103  za část pozemku p.č. 617 v k.ú.  

Dolní Hořice  
Zastupitelstvo obce zamítlo žádost z důvodu překlepu. 

Byl podán návrh na zveřejnění nového záměru směny a to směna části pozemku p.č. 1103 cca 200 

m2  za část pozemku p.č. 617 v k.ú. cca 200m2  Dolní Hořice  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 1103 cca 200 m2  za část 

pozemku p.č. 617 cca 200 m2 v k.ú.  Dolní Hořice  
Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzické osoby o zřízení věcného břemene na pozemku p.č. 118/2 k.ú. Dolní Hořice za 

účelem zřízení přípojky vody, plynu a přístupu k nemovitosti 

Usnesení: Zastupitelstvo neschvaluje zřízení věcného břemene na pozemku p.č. 118/2 k.ú. 

Dolní Hořice 
Pro: 12   Proti: 0    Zdržel: 1 

 

 

Žádost fyzické osoby o umístění poutače na obecním pozemku v k.ú. Prasetín u komunikace 

na Obrataň. 

Usnesení: Zastupitelstvo neschvaluje umístění poutače na obecním pozemku v k.ú. Prasetín u 

komunikace na Obrataň. 
Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 
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5. Různé 

 

Místostarosta podal návrh na zrušení poutače na autobusové čekárně pod Prasetínem. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje odstranění poutače na autobusové čekárně pod Prasetínem. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Při kontrole hospodaření bylo doporučeno odúčtovat zmařenou investici „Vrt Lejčkov“ protože se 

zjistilo, že je zde špatná voda a v investici se přestalo pokračovat 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje ukončit a odúčtovat zmařenou investici „Vrt Lejčkov“ 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Starosta předložil možnost nákupu pozemků o fyzické osoby v k.ú. Mašovice p.č. 189/18; 167/3; 

442/5 a 204/3 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje nákup pozemků v k.ú. Mašovice p.č. 189/18; 167/3; 442/5 a 204/3 

za cenu 50 Kč/m2 + ostatní náklady spojené s prodejem 

 

 

Starosta podal informaci o neschválení dotace Jihočeským krajem na vybudování vodovodního 

přivaděče z vrtu a elektrické přípojky v Mašovicích, akce bude financována z rozpočtu obce.  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje vybudování přivaděče z vrtu a elektrické přípojky v Mašovicích, 

akce bude financována z rozpočtu obce. 

Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 2 

   

 

Starosta informoval o schválení dotace (212.000,- Kč) Jihočeským krajem z POV na opravu RD 

v Horních Hořicích čp. 34. V současné době připravujeme výběrové řízení na vhodného zhotovitele 

Usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí opravou RD v Horních Hořicích čp. 34 

 

 

 

Starosta předložil rozpočtové opatření č. 4 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 4 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Občané Oblajovic podali žádost na zřízení chodníku od bytovky k autobusové čekárně. 

Usnesení: Zastupitelstvo bere žádost na vědomí a zahájí průzkum možných řešení. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Pí …………….. představila možný projekt nohejbalového hřiště, herní prvky, altán v místní části 

Kladruby. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na dětské hřiště v Kladrubech. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Starosta předložil povinnost vypracování digitální technické mapy. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje vypracování digitální technické mapy a poptat více zhotovitelů. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 
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Diskuze 

 

Pí …………….. vznesla požadavek o zřízení nerezového žebříku do vodojemu v Lejčkově. 

 

P. …………….. podal informaci o jednání o možné směně pozemku v k.ú. Lejčkov. 

 

P. …………….. vznesl požadavek o snížení rychlosti v Oblajovicích a posunutí cedule za obec. 

 

Pí …………….. vznesla požadavek o zřízení radaru na měření rychlosti v Lejčkově. 

 

Pí …………….. upozornila na doplnění zápisů ze zastupitelstva. 

 

Pí …………….. vznesla požadavek na zrevidování webových stránek obce. 

 

  

 

 

 

 

 

 

5. Závěr 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ve 21:40 ukončil. 


